
Vragen Commissie Economie 24 november 2023  

Vragen Ralph van Hertum (PvdA-GL), over Brief GS van 7 november 2023 over voortgang busconcessie – 377524, 
agendapunt 5 

Vragen Commissie Economie Antwoorden  
1. Het Rijk heeft 6 miljoen toegezegd voor het Zeeuws openbaar vervoer. Is dit eenmalig of 

structureel? Graag een uitleg. 
Dit is een eenmalig bedrag. Per 1 januari 2024 start Zeeland met de 
voorbereiding van de pilot publiek vervoer in Zeeland die volledig 
operationeel wordt op 15 december 2024. Vanwege de landelijke lering 
die hieruit kan worden getrokken investeert IenW € 6 mln. inclusief BTW in 
een systeem om publiek vervoer in Zeeland én later landelijk mogelijk te 
maken. 

2. Kan GS uitsplitsen aan welke onderdelen van het ov-plan de 6 miljoen euro wordt 
besteed? Graag met toelichting. 

Provincie Zeeland en gemeenten hebben in 2022 de Regionale 
Mobiliteitsstrategie (RMS) vastgesteld waar publiek vervoer onderdeel van 
uitmaakt. De middelen zijn bedoeld voor het opzetten van één 
vervoerssysteem voor alle burgers bestaande uit sterke OV lijnen en 
fijnmazig vraag gestuurd publiek vervoer. Precieze invulling en inzet van 
deze middelen wordt samen met het ministerie van IenW bepaald. 

3. Welke reacties zijn bij GS binnengekomen over de pilot in Burgh-Haamstede?  Wij hebben wel signalen ontvangen over de pilot, maar geen formele 
reacties. De signalen die wij hebben ontvangen hebben wij aan het 
bureau meegegeven om te betrekken bij het onderzoeksrapport dat wordt 
opgesteld. 

4. Wat was het aantal reizigers per maand in de afgelopen jaren in Burgh-Haamstede? 
Graag ontvangen we een overzicht per maand, vanaf 2019 (voor Corona) t/m nu. 

Het onderzoeksrapport zullen wij zo snel mogelijk nadat wij het hebben 
ontvangen aan u ter beschikking stellen. Wij verwachten dat deze 
gegevens daarin terug zullen komen, 

5. Hoeveel euro was de Brede Doelen Uitkering (BDU) in 2014, het geoormerkte geld voor 
het ov?  

De Brede Doeluitkering (BDU) was een rijksuitkering voor openbaar 
vervoer, het fiets-voetveer, investeringen in infrastructuur en 
verkeersveiligheid. De verdeling over deze terreinen was een provinciale 
bevoegdheid, waarbij het geld binnen de BDU dus niet geoormerkt was. 

6. Hoeveel is de Rijksuitkering nu voor mobiliteit/openbaar vervoer en hoeveel geld 
daarvan wordt besteed aan het Zeeuwse ov? 

De BDU is opgegaan in de Provinciefondsuitkering. Er is dus geen 
specifieke Rijksuitkering meer voor mobiliteit/ openbaar vervoer.  




